




NOTRE HISTOIRE
Depuis déjà quelques années, nous travaillons à créer un concept capillaire innovateur,  

responsable et Charlevoisien. Suite à de longues recherches et plusieurs essais, nous avons  
en 2020, fait le lancement de Base C.

Base C offre des produits capillaires d’exception, pensés par des experts du domaine de  
la coiffure, pour offrir un traitement de qualité supérieur aux cheveux. Tous les produits offerts 
mettent de l’avant les valeurs prônées par l’entreprise, par notre région (Charlevoix), ainsi que 

par toutes les têtes chercheuses participantes au processus de création. Le besoin d’innover pour 
avoir un impact positif et la nécessité de répondre à certains besoins significatifs deviennent 

donc notre marque de commerce.

Nous vous présenterons par le biais de Base C l’amalgame de notre passion, ainsi que notre  
propre vision de l’appel de la montagne.

OUR HISTORY
For a few years now, we have been working to create an innovative, responsible and  

Charlevoisien hair concept. Following extensive research and several trials, we launched Base C  
in 2020.

Base C offers exceptional hair products, designed by experts in the field of hairdressing,  
to offer a superior treatment to the hair. All the products offered highlight the values advocat-
ed by the company, by our region (Charlevoix), as well as by all the researchers involved in the 

creative process. The need to innovate in order to have a positive impact and the need to meet 
certain significant needs become our trademark.

We will introduce you through Base C the amalgam of our passion, as well as our own vision  
of the call of the mountain.
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NOTRE VISION
La gamme de cosmétiques capillaires Base C a été pensée par des coiffeurs du Québec pour 

combler un besoin essentiel avec des ingrédients performants de haute qualité.

Le complexe Base C offre des résultats instantanés grâce à sa technologie de nanoparticules.  
Ce complexe place cette ligne professionnelle dans les plus hauts standards de l’industrie.

OUR VISION
The Base C range of hair care products was designed by hairdressers in Quebec to meet  

an essential need with high-quality, high-performance ingredients.

The Base C complex delivers instant results with its nanoparticle technology. This complex  
places this professional line in the highest standards of the industry.
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COMPLEXE BASE C
Enfin la nanotechnologie au bénéfice de vos cheveux !

La nanotechnologie vous prouve ses bienfaits en comblant le fossé entre la science et la beauté. 
La nanotechnologie utilisée dans l’étude et le développement des produits capillaires Base C 

est venu révolutionner le monde des cosmétiques capillaires en les rendant plus efficaces et plus 
faciles à utiliser.

En réduisant la taille des particules des agents traitants, des antioxydants, de la kératine ainsi 
que du collagène, les produits de soins Base C sont désormais capable de pénétrer la barrière  

de la cuticule et ainsi se rendre au cortex pour donner un aspect de jeunesse, permettant  
aux ingrédients actifs de pénétrer plutôt que de les laisser simplement reposer à la surface.

Les produits haut de gamme Base C contiennent non seulement des ingrédients infiniment plus 
petits, mais des ingrédients qui sont plus efficaces. Cela vous donne une nouvelle appréciation de 

la science capillaire.

Les particules réfléchissant la lumière dans nos produits Base C donnent un aspect naturel,  
mais aussi un fini lumineux que ce soit pour des cheveux naturels ou traités chimiquement.

Une gamme de produits complètement sans paraben, sans phosphate, ni SLS.

ACIDE HYALURONIQUE : Rend les cheveux plus doux et plus fort. KÉRATINE : Lisse la cuticule et la protège. 
Redonne force et brillance à la chevelure. COLLAGÈNE : Améliore l’apparence, la texture et la santé globale 
des cheveux. Régénère les follicules pileux. CAVIAR : Agent réparateur d’exception. Stimule le renouvelle-
ment cellulaire pour restructurer et renforcer de la racine des cheveux aux pointes. PRACAXI : Donne de 
la brillance et fortifie la fibre capillaire. Discipline les cheveux et facilite le coiffage. BEURRE DE KARITÉ : 
Nourrit et hydrate les cheveux. Maintient l’hydratation au sein des fibres capillaires.

INGRÉDIENTS CLÉS ET BIENFAITS
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BASE C COMPLEX
Finally nanotechnology to benefit your hair!

Nanotechnology proves its benefits by bridging the gap between science and beauty.  
The nanotechnology used in the study and development of Base C hair products has  

revolutionized the world of hair cosmetics by making them more efficient and easier to use.

By reducing the particle size of the treating agents, antioxidants, keratin and collagen,  
Base C care products are now able to penetrate the cuticle barrier and thus reach the cortex 

to give a youthful appearance, allowing the active ingredients to penetrate rather than simply 
letting them sit on the surface.

Base C premium products not only contain infinitely smaller ingredients, but ingredients that  
are more effective. This gives you a new appreciation of hair science.

The light-reflecting particles in our Base C products give a natural appearance, but also  
a luminous finish whether for natural or chemically treated hair.

A range of products completely free of paraben, phosphate and SLS.

HYALURONIC ACID: Makes hair softer and stronger. KERATIN: Smoothes the cuticle and protects it.  
Restores strength and shine to the hair. COLLAGEN: Improves the appearance, texture and overall health 
of the hair. Regenerates hair follicles. CAVIAR: Exceptional repairing agent. Stimulates cell renewal to 
restructure and strengthen the hair root to tips. PRACAXI: Gives shine and strengthens the hair fiber. 
Discipline the hair and facilitates styling. SHEA BUTTER: Nourishes and moisturizes the hair. Maintains 
hydration within hair fibers.

KEY INGREDIENTS AND BENEFITS
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C-Coloplex
Shampoing protège couleur / Color protect shampoo / pH 5.0 / 500 ml

Développé avec une puissante formule restructurante à base d’extrait de beurre de 
MURUMURU, pour une reconstruction de la fibre capillaire. Il nettoie tout en douceur, 
reconstruit, nourrit et donne de la brillance. Convient à tous types de cheveux, protection 
couleur.

Developed with a powerful restructuring formula based on MURUMURU butter extract, 
for a reconstruction of the hair fiber. It gently cleanses, rebuilds, nourishes and gives 
shine. Suitable for all hair types, color protection.

C-Coloplex
Masque protège couleur / Color protect mask / pH 4.0 / 500 ml

Développé avec une puissante formule restructurante à base de COPAIBA, de ANDIROBA, 
de PRACAXI et de CUPUAÇU, pour une reconstruction de la fibre capillaire ainsi qu’une 
action émolliente. Il restaure tout en douceur, reconstruit, nourrit et donne de la brillance. 
Convient à tous types de cheveux, protection couleur.

Developed with a powerful restructuring formula based on COPAIBA, ANDIROBA,  
PRACAXI and CUPUAÇU, for a reconstruction of the hair fiber as well as an emollient 
action. It restores gently, rebuilds, nourishes and gives shine. Suitable for all hair types, 
color protection.
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C-Hydraplex
Shampoing restructurant / Restoring shampoo / pH 5.0 / 500 ml

Travail en synergie avec le botox C-Lift pour l’entretien. Shampoing onctueux avec  
une douce odeur fruitée, développé à partir d’une précieuse formule à base d’huile  
de PRACAXI, de BANANE et de MIEL, pour une hydratation complète. Il nettoie tout  
en douceur, laisse les cheveux souples et brillants. Convient aux cheveux secs, fragiles et 
traités chimiquement.

Work in synergy with the C-Lift Hair Botox for maintenance. Creamy shampoo with a 
sweet fruity smell, developed from a precious formula based on PRACAXI oil, BANANA 
and HONEY, for a complete hydration. It cleans gently, leaves hair soft and shiny.  
Suitable for dry, fragile and chemically treated hair.

C-Hydraplex
Masque restructurant / Restoring mask / pH 3.5 / 500 ml

Travail en synergie avec le botox C-Lift pour l’entretien. Masque fibreux avec une formule 
à base d’huile de PRACAXI, de BANANE et de MIEL, pour une hydratation complète. Il 
reconstruit la fibre capillaire, laisse les cheveux souples et brillants. Convient aux cheveux 
secs, fragiles et traités chimiquement.

Work in synergy with the C-Lift Hair Botox for maintenance. Fibrous mask with a formula 
based on PRACAXI oil, BANANA and HONEY, for complete hydration. It rebuilds the  
hair fiber, leaves hair soft and shiny. Suitable for dry hair, fragile and chemically treated.
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C-Detox
Shampoing clarifiant / Clarifying shampoo / pH 5.5 / 500 ml

Développé avec une formule unique qui combine des ingrédients actifs, du THÉ VERT,  
de l’huile d’ARGAN et de l’huile d’AMAZON. Il nettoie en profondeur, déloge les impuretés 
et favorise l’ouverture des cuticules pour permettre une action parfaite des agents  
nettoyants et reconstructeurs. Convient pour clarifier les cheveux surchargés d’impuretés 
et permettre une efficacité maximale du soin suivant. Pour un résultat maximal, laisser 
agir 8-10 minutes.

Developed with a unique formula that combines active ingredients, GREEN TEA, ARGAN 
oil and AMAZON oil. It cleans deeply, removes impurities and promotes the opening of  
cuticles to allow a perfect action of cleaning agents and reconstructors. Suitable to 
clarify hair overloaded with impurities and allow maximum effectiveness of the following 
care. For maximum result, leave on for 8-10 minutes.

C-Inox
Shampoing violet anti-jaunissement / No yellow restoring shampoo / pH 5.0 /  500 ml

Développé avec une formule spéciale à base d’ACIDE LACTIQUE, d’huile de BAOBAB, de 
PLEX KÉRATINE et de protéine de SOJA. Il neutralise les tons jaunes et oranges, au cortex 
ainsi que sur la surface des cheveux. Il protège et répare contre les dommages causés  
par les décolorations et les éclaircissant. Il prévient la déshydratation. Convient aux  
cheveux blancs, blonds ou décolorés. Pour une neutralisation en profondeur, laisser agir 
2-5 minutes.

Developed with a special formula based on LACTIC ACID, BAOBAB oil, PLEX KERATIN  
and SOY protein. It neutralizes yellow and orange tones in the cortex as well as on the 
hair surface. It protects and repairs against damage caused by fading and brightening. 
It prevents dehydration. Suitable for white, blond or bleached hair. For a deep neutraliza-
tion, leave on for 2-5 minutes.
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C-Lift
Botox capillaire / Hair Botox / pH 3.5 / 500 ml

Traitement professionnel intense (à offrir uniquement en salon). Il offre une nouvelle façon 
de traiter et de reconstruire la fibre capillaire instantanément en une seule procédure. 
Formule exclusive à base d’ingrédients actifs révolutionnaires : acide HYALURONIQUE, 
beurre de KARITÉ, huile de PRACAXI, extrait de CAVIAR, ainsi que du COLLAGÈNE pour 
une performance incroyable. Redonne des cheveux sains, souples, doux avec une brillance  
exceptionnelle. Convient à tous types de cheveux, naturels, colorés et sensibilisés.  
Disponible en formule violette, pour les blonds et les couleurs froides afin de neutraliser  
ou donner des reflets plus froids et en version neutre pour les couleurs chaudes qui  
n’altère pas les colorations. Les deux formules peuvent être mélangées ensemble.

BIENFAITS 
Anti-âge / Reconstruction instantanée / Brillance intense / Réparation totale / Cheveux 
doux et souples

Intense professional treatment (to be offered only in salon). It offers a new way to treat 
and rebuild the hair fiber instantly in a single procedure. Exclusive formula based on 
revolutionary active ingredients: HYALURONIC acid, SHEA butter, PRACAXI oil, CAVIAR 
extract, as well as COLLAGEN for incredible performance. Restores healthy, supple, soft 
hair with exceptional shine. Suitable for all hair types, natural, colored and sensitized. 
Available in purple formula, for blondes and cold colors to neutralize or give cooler  
reflections and in neutral version for warm colors that does not alter the colorations.  
The two formulas can be mixed together.

BENEFITS 
Anti-aging / Instant reconstruction / Intense shine / Total repair / Soft and supple hair

1 - C-Detox Appliquer le shampoing et laisser agir jusqu’à 10 minutes le temps que la cuticule soit bien 
dilatée. Rincer à fond et essorer l’eau tout en respectant la densité du cheveu. 2 - C-Lift Appliquer le botox 
capillaire C-Lift comme une coloration, soit à 1 cm de la repousse. Il est important de remonter le botox 
C-Lift dans le sens contraire de la cuticule et de le redescendre. Laisser poser de 25 à 45 minutes sous une 
source de chaleur avec le bonnet C-Lift. Rincer rapidement en laissant environ 20 % du produit C-Lift sur 
la chevelure. Procéder à la mise en plis et terminer avec le fer plat. 3 - Entretien Pour maximiser les effets 
du traitement, recommander l’utilisation des shampoings C-Hydraplex ou C-Coloplex.

FICHE TECHNIQUE
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C-21
Traitement 21 en 1 / 21 in 1 treatement / pH 4.0 / 200 ml

L’incroyable soin 21 en 1 à l’action anti-frisottis a été développé avec une formule à base 
d’Arginine, de protéine de Soja et d’extrait de Caviar. Sa plus grande spécialité est le multi 
bénéfices. Convient aux cheveux secs et cassants.

The incredible 21 in 1 anti-frizz treatment has been developed with a formula based  
on Arginine, Soy protein and Caviar extract. Its greatest specialty is the multi benefit. 
Suitable for dry and brittle hair.

BENEFITS 
1	 Radiant shine
2	 Softening of the hair fiber
3	 Absolute control of frizz
4	 Reduced dry and opaque appearance
5	 Absolute control of unruly hair
6	 Heat protection
7	 Prevention of split ends
8	 Reduces drying time
9	 Repairs heat damaged wicks 
10	 Facilitates styling
11	 Detangles hair
12	 Silky touch
13	 Powerful conditioning
14	 High performance nutrition
15	 Repairs sensitive and fragile hair
16	 Fantastic brushing base
17	 Reconstructs colored and discolored hair
18	 Anti static
19	 Protection against environmental factors 
20	 Porosity equalizer
21	 Incomparable softness

BIENFAITS 
1	 Brillance radieuse
2	 Adoucissement de la fibre capillaire
3	 Contrôle absolu des frisottis
4	 Réduction de l’aspect sec et opaque
5	 Contrôle absolu des cheveux indisciplinés
6	 Protection thermique
7	 Prévention des pointes fourchues
8	 Réduit le temps de séchage
9	 Répare les mèches endommagées par la chaleur 
10	 Facilite le coiffage
11	 Démêle les cheveux
12	 Toucher soyeux
13	 Conditionnement puissant
14	 Nutrition haute performance
15	 Répare les cheveux sensibles et fragiles
16	 Fantastique base de brushing
17	 Reconstruit les cheveux colorés et décolorés
18	 Anti statique
19	 Protection contre les facteurs environnementaux 
20	 Égalisateur de porosité
21	 Douceur incomparable
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C-Protection
Protecteur thermique / Heat protection / pH 4.5 / 200 ml

Formulation innovante à base d’ARGININE et de protéine de SOJA qui permet une  
protection thermique totale. Appliquer sur cheveux secs ou humides avant le coiffage  
et avant l’utilisation d’outils chauffants.

BIENFAITS 
Égalisateur de porosité / Traitement sans rinçage / Répare les mèches endommagées  
par la chaleur

Innovative formulation based on ARGININE and SOY protein that allows total heat  
protection. Apply to dry or damp hair before styling and before using heat tools.

BENEFITS 
Porosity equalizer / Leave-in treatment / Repairs heat-damaged strands

C-Smooth
Spray lissant / Smoothing spray / 200 ml

Grâce à son effet mémoire, plus vous l’utilisez, plus les cheveux seront lisses et soyeux. 
Après le lavage des cheveux, enlever l’humidité avec une serviette. Bien agiter et vaporiser 
sur toute la longueur des cheveux. Procéder au coiffage.

BIENFAITS 
Peut réduire le temps de séchage de 70 % / Apporte à votre chevelure une douceur de 
longue durée, de la légèreté et une brillance éclatante / Blocage d’humidité, anti-frisottis 
/ Réparation des pointes fourchues / Éclat radieux et finition complète

Due to its memory effect, the more you use it, the smoother and silkier the hair. After 
washing the hair, remove the moisture with a towel. Shake well and spray the entire 
length of the hair. Do the styling.

BENEFITS 
Can reduce drying time by 70% / Brings to your hair a long lasting softness, lightness  
and radiant shine  / Moisture blocking, anti-frizz / Repair of split ends / Radiant shine and 
complete finish
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C-Gloss Sérum de brillance / Shine Serum / 100 ml

Appliquer en petite quantité sur cheveux secs ou humides. Sans rinçage.

BIENFAITS Sérum capillaire nourrissant / Reconstitue les nutriments nécessaires pour donner 
brillance et douceur / Texture les cheveux pour leur donner légèreté, discipline et luminosité 
/ Ne laisse pas de résidus / Réduit les pointes fourchues pour favoriser un fini luxueux

Apply a small amount to dry or damp hair. Without rinsing.

BENEFITS Nourishing hair serum / Replenishes the nutrients needed to give shine  
and softness / Texture the hair to give it lightness, discipline and brightness / Leaves no 
residue / Reduces split ends for a luxurious finish
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C-Curl Crème de modelage / Modeling cream / 200 ml

Peut être utiliser avant le fer plat pour un effet lisse. Appliquer sur les cheveux secs pour 
un effet mouillé. Appliquer sur cheveux humides pour un effet soigné et défini. Ne pas 
mélanger C-Curl avec un autre produit.

BIENFAITS Améliore la boucle / Donne corps, structure et brillance / Cheveux doux et 
définis / L’usage régulier améliore l’apparence des cheveux ternes, secs et sensibilisés

Can be used before flat iron for a smooth effect. Apply to dry hair for a wet look. Apply to 
damp hair for a clean, defined effect. Do not mix C-Curl with any other product.

BENEFITS Improves curl / Gives body, structure and shine / Soft and defined hair / Regular 
use improves the appearance of dull, dry and sensitized hair.

C-Dust Poudre volumisante / Volumizing powder / 20 gr

Vaporiser la poudre sur les cheveux secs aux racines ou sur l’ensemble de la chevelure puis 
masser ou froisser en douceur pour obtenir plus de volume et de texture.

BIENFAITS Poudre volumisante maximale / Formulée pour donner du volume et texture à 
votre chevelure / Convient à tous types de cheveux

Spray the powder on dry hair at the roots or on the entire hair and gently massage or 
wrinkle to obtain more volume and texture.

BENEFITS Maximum volumizing powder / Formulated to give volume and texture to your 
hair / Suitable for all hair types
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C-Paste Pâte texturisante / Texture paste / 100 ml

Appliquer en petites doses, réchauffer dans les mains avant d’appliquer sur les cheveux secs.

BIENFAITS Tenue moyenne à ferme / Finition mate / Pour modeler les cheveux / Contient 
des filtres solaires

Apply in small doses, warm in the hands before applying on dry hair.

BENEFITS Medium to firm hold / Matt finish / To shape hair / Contains sun filters

C-Fix / C-Fix+ 
Fixatif flexible / Flexible spray / Fixatif finition / Finish spray / 500 ml

Vaporiser sur cheveux secs, à 25 cm en petites doses.

BIENFAITS Protège les cheveux contre les agents atmosphériques / Donne de la brillance /  
Préserve longuement la coiffure / Ne mouille pas les cheveux / Ne laisse pas de traces 
résiduelles / Ne nuit pas à l’ozone, sans CFC / S’élimine de quelques coups de brosse

Spray on dry hair, at 25 cm in small doses.

BENEFITS Protects hair from atmospheric agents / Gives shine / Preserves the hairstyle 
for a long time / Does not wet hair / Does not leave residual traces / Does not harm 
ozone, without CFC / Eliminates with a few brush strokes

C-Mousse Mousse antistatique / Antistatic foam / 300 ml

Agiter avant l’emploi. Étaler une petite quantité de mousse dans les cheveux humides,  
puis sécher selon la coiffure désirée.

BIENFAITS Antistatique et protection UV / Mousse à haut pouvoir fixant / Protège les  
cheveux contre les agents atmosphériques / Donne de la brillance

Shake before use. Spread a small amount of foam in damp hair, then dry according to the 
desired hairstyle.

BENEFITS Antistatic and UV protection / Strong fixing power foam / Protects hair from 
atmospheric agents / Gives shine



 UN CONCEPT CAPILLAIRE innovateur, 
 responsable ET 100 % Charlevoisien

AN INNOVATIVE, RESPONSIBLE AND 

100% CHARLEVOISIEN HAIR CONCEPT

Base C Inc
199, boul. Notre-Dame, Clermont, QC  G4A 1E9

418 439-4334 / base-c.ca


